
薪資所得自願扣繳稅率申請表 

Application Form for Withholding Salary for Income Taxes 

姓        名 

(Name) 

身分證統一編號(護照號碼) 

(Passport Number) 

出 生 年 月 日 

(Date of Birth) 

 
 年    月   日 

YY   MM   DD 

 

本人已知悉扣繳薪資所得稅相關規定，自願選擇按全月薪資所得預扣____％所得

稅，願自負一切不利後果之責任。 

I understand the regulations for withholding my salary for taxes. I hereby agree the 

School to withhold _____% of my monthly income for taxation. 

            

此    致 Hereto 

臺北市私立復興實驗高級中學 

Taipei Fuhsing Private School  

 

 

申 請 人：______________________(親自簽名） 

Applicant:          Signature 

     

       年     月     日    

         YY       MM        DD       

注意事項： 

一、本表提供個人自願提繳所得稅率調整用，由個人填寫後送本校人事室留存，以便查考。 

This form is used for agreement to withhold salary for taxes and will be submitted to the personnel 

office after completion.  

二、個人自願提繳所得稅率，以選擇全月扣繳薪額百分之___為限，調整自願提繳稅率，一年以

一次為限。The withholding tax rate is _____% of the monthly income, and it applies for one year.   

三、未填寫本表者，一律按薪資所得扣繳稅額表依受扶養親屬人數扣繳所得稅。 

Should an individual choose not to fill this form, his/her tax will be withheld in compliance with the 

number of dependents qualified for tax deduction.  

會辦：會計室 Accounting Office 

存查：人事室 Personnel Office 


